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Referat - Fladså Hallens bestyrelsesmøde man. d.26.juni 2023 kl. 16.00  

 

Indbudte: Pia Nygaard (PN), Steffen Jørgensen (SJ), Ole Hansen (OH), Birthe Grand (BG), 

Flemming Lykke Jensen (FLJ), Annette Olsen (AO), Ole Bundgaard (OB), Niels True (NT), Lis-

bet Skov (LS), Stig Hansen (SH) 

 

Afbud: Flemming Lykke Jensen 

    

Referent:  OH           

  

Punkt   nr. 3 - 2023 

 

  Pkt. 1  

  Godkendelse af    

  referat 

 

 

 

Bestyrelsesreferat fra 19.04 godkendt  

 

Pkt. 2 

  Bestyrelsen – bor-  

  det rundt  

 

 

 

Bestyrelsen orienterer om forhold af interesse for medlemmerne siden sid-

ste møde. 

 

• Brandrådgiver fra ingeniørfirmaet Artelia A/S i Vordingborg har ef-

ter påbud til Fladså Hallen fra Midt- og Sydsjællands brand og red-

ning gennemgået Hallen brandteknisk og skriver rapport om nød-

vendige forbedringer. 

Brandrådgivers medhjælp og rapport for hvad der skal udbedres in-

den 31.12.23 ca. 40.000 kr. 

 

• Fladså Hallen og Fladså skolen havde et meget positivt dialogmøde 

mandag d. 22.maj med drøftelse af mange emner relevant for sam-

arbejdet. 

Fladså skolen fremsender forslag til Næstved Kommune med ønske 

om ændring af den store p-plads, sådan at skolebusser får afsæt-

ning af elever uden for nuværende p-plads, dvs. på arealet til højre 

for nuværende udkørsel, altså nuværende græsrabat. 

 

• Fladså Hallens nye tiltag Open Air teater bag hallen med forestillin-

gen ”Jane Blond” torsdag d. 15.juni var en stor publikumssucces, 

omend kun 60 borgere oplevede fornøjelsen. 

 

• Danny Iburg – ejer af firma med bl.a. harpiks rengøring - bruger 3 

timer på harpiks rengøring af gulv alene i Korskilde Hallen – mange 

produkter er forsøgt, men det er en meget stor udfordring iflg. 

Danny. 

Et nylagt Tarkett sportsgulv vil kunne lette harpiksrengøringen. 

 

Fladså Hallen har pt. ikke økonomi til et sådant gulv. 

 

PN, SH og OH indkalder Fladså Håndbold, efter sommerferien, til en 

drøftelse af sagen. 

 

• Fladså Hallen og Næstved Kommunes samarbejde bygger på en  

Partnerskabsaftale, der nu skal fornyes. 

Bestyrelsen besluttede, at hallens Forretningsudvalg og SH for-

handler den nye Partnerskabsaftale. 
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Pkt. 3 

  Daglig leder har or- 

  det  

 

 

 

• Sommerferielukket i idræts- og svømmehal fra 1.juli til 30.juli – 

begge dage incl. 

 

• Fladså Svømmehal afholder i samarbejde med Næstved Kommune 

Aktive feriedage i uge 31 og 32 for børn fra 0. – 9.klasse – se sær-

lige åbningstider på hallens hjemmeside. 

 

• Timefordelingsplaner for brugere af idræts- og svømmehallen i sæ-

sonen 2023/2024 forventes udsendt til foreninger m.m. i løbet af 

uge 26. 

 

• Vedligeholdelse og service samt tætning for røggas af hallens gas-

kedel er nu aftalt udført i sommerferien og prisen udgør max. 

27.000 kr. incl. moms 

 

• Tagrenovering – vand drypper på halgulvet – reparation udføres i 

sommer af ny tilbudsgivende entreprenør for en pris på 62.500 kr. 

  

• Nyt depotrum til Mogenstrup Løbe- og Motionsklub og Lov Cykel-

motion, til diverse opbevaring, færdiggøres  incl. skabe, til hver 

klub i sommerferien. 

 

• Mandag den 7.august kl. 09.00 møder BG – SJ – LS – AO – OB – 

OH – SH for at optælle og sætte service på plads i ”kølerummet,” 

bag hallens køkken der nu er omdannet til servicerum, dvs. glas, 

tallerkener, bestik, mv.  

 

• Fuglebjerg forsamlingshus skifter forpagter og nuværende forpag-

ter har, uden beregning, valgt at donere en stor mængde service til 

Fladså Hallen, heraf ting, der aldrig har været pakket ud. 

 

 

Pkt. 4  

  Hallens økonomi 

  Budget og regn-  

  skab 

 

   

 

 

 

BG orienterer om hallens regnskab. 

 

Saldobalancen for Fladså Hallens økonomi fra 1.januar til 31.maj viser et 

bedre resultat for hallens drift end forventet, begrundet i de mindre ener-

gipriser. 

 

BG gennemgik Fladså Hallens budget 2024. 

 

Bestyrelsen drøftede budgettallene, således Fladså Hallens budgetønsker 

for år 2024 kan være Næstved Kommunes Kultur og Fritid i hænde senest 

den 15.august 2023. 

 

Bestyrelsen besluttede, at Birthe Grand udarbejder Fladså Hallens endelige 

budget for 2024 med de tilretninger bestyrelsen besluttede. 

 

Kasserer og formand skriver en note om skolernes betaling og følgevirk-

ningen heraf i hallens driftstilskud fra Næstved Kommune. 

 

Pkt. 5 

Fladså Hallens sau-

naer 

 

   I  

Bestyrelsen besluttede 19.04, at spørgsmålet om fornyet ibrugtagning af 

svømmehallens saunaer udsættes til bestyrelsesmøde efter sommerferien.  
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Kultur & Fritid har, på vegne af Næstved Kommunes Kultur & Idrætsud-

valg, henvendt sig til hallens formand og bedt om en hurtig tilbagemelding 

på, hvornår Fladså Hallen igen tilbyder svømmehallens brugere sauna. 

 

Næstved Svømmehal og Birkebjerg Parkens Varmtvandsbassin tændte for 

saunaerne torsdag den 27.april 2023. 

 

  Bestyrelsen besluttede, at saunaerne genåbner i september, dog er de luk-  

  ket i skoletiden. 

 

 

Pkt. 6  

  Fladså Hallens 50-  

  årsjubilæum 

 

   

  Fladså Hallen blev indviet ved en større fest i hallen lørdag den 14.septem- 

  ber 1974. 

 

  Den 14.september 2024 er også en lørdag, så forslaget er, at vi fejrer       

  50 års jubilæum på denne dato. 

 

  Bestyrelsen besluttede, at markeringen af 50 års dagen finder sted lørdag  

  den 14.september 2024. 

 

  Bestyrelsen besluttede at nedsætte et jubilæumsudvalg bestående af AO –  

  LS – SJ – OB – SH og OH.  

 

 

Pkt. 7 

  Medlemsfolder 

  

 

 

 

  Bestyrelsen besluttede 19.04, at udarbejde en medlemsfolder til  

  omdeling i august måned til husstandene i Gl. Fladså Kommune. 

 

  Ca. 3.300 foldere skal omdeles af FK Sydsjælland 05 og Hammer KFUM,  

  der begge har sagt ja, for 1 kr. pr. husstand. 

 

  Der mangler omdelere af foldere på vejene i Everdrup og Snesere sogne,   

  OH undersøger mulighederne.  

 

  Fladså Grafisk kan trykke 3.300 foldere for 2.147 kr. incl. moms 

 

  Den samlede økonomi til den nævnte omdeling udgør ca. 6.000 kr. 

 

  Bestyrelsen besluttede at frigøre økonomien til opgaven.  

   

  Bestyrelsen besluttede endvidere, at BG og SJ arbejder videre med    

  opsætning/layout, trykning mv. i samarbejde med Fladså Grafisk.   

 

 

Pkt. 8 

Kultursalen 

 

 

  Punktet blev udsat på mødet den 19.april 2023. 

 

  Bestyrelsen besluttede, at SH udarbejder konceptet for udlejning til fester   

  og andre arrangementer. Konceptet vil fremgå af hallens hjemmeside. 

 

  Lejer overtager normalt Kultursalen lørdag fra kl. 11.00 og afleverer Kul-  

  tursalen søndag kl. 11.00. 

  Bestyrelsen har efter mødet ændret beslutningen fra lørdag kl. 11.00 –       

  søndag kl. 11.00 – de besluttede adgangstider fremgår af lejekontrakten   

  –  se evt. hallens hjemmeside.  

 

  Allerede aftalte reservationer fastholdes til den indgåede aftale. 

 

  Udlån til foreningerne sker efter aftalerne gældende for samarbejdet med  
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  Næstved Kommune. 

 

 

Pkt. 9 

Ad hoc interesseud-

valg 

 

 

  På bestyrelsesmøde 19.04 – besluttede bestyrelsen, at dagens møde   

  skulle beslutte evt. nedsættelse af: 

 

  Ad hoc interesseudvalg – se efter hallens brugeres ønsker og behov  

 

  Bestyrelsen besluttede, at etablering af det nævnte ad hoc interesseudvalg  

  må vente.  

  Bestyrelsesmedlemmerne har for tiden mange opgaver for hallen. 

   

Pkt. 10 

Nyt møde 

 

   

  Bestyrelsen besluttede, at næste møde afholdes den 31.august kl. 16.00 –  

  kl. 18.00 

 

Pkt. 11 

Eventuelt 

 

Intet at bemærke 

 

        

 


